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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Jótékonysági fölajánlás vagy állami támogatás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Május eleji hír volt, hogy a koronavírus-ellátásban részt vevőknek mondott köszönetképpen 
Mészáros Lőrinc ezer egészségügyi dolgozónak biztosít kétszemélyes díjmentes szállást és 
félpanziós ellátást, a többieknek pedig 25 százalékos kedvezményt szállodáiban. Az ajánlatot 
igénybe venni kívánt egészségügyi dolgozók némelyike azonban meglepve tapasztalta, hogy 
jelentkezését elutasították, mondván, hogy mivel nem egészségügyi szolgálati jogviszonyban 
dolgozik, nem tudnának elszámolni a kedvezménnyel a költségvetésnek. A szállodaláncnak azonban
csak abban az esetben van elszámolni valója a költségvetéssel, ha részben vagy egészben az fedezi a
kedvezmény költségeit, magyarán, ha a gesztus nem csak az egészségügyben dolgozóknak mondott 
köszönetről, hanem Mészáros Lőrinc járvány miatt megcsappant forgalmú szállodái üzletmenetének
állami segítséggel történő föllendítéséről is szól.

Kérdezem tehát miniszter urat:

Biztosít-e támogatást a költségvetés Mészáros Lőrinc említett jótékonysági akciójához? 

Ha nem, miért kellene elszámolnia a szállodaláncnak a költségekkel? 

Ha igen, milyen arányú, és mekkora összegű ez a támogatás? 

Ebben az esetben a támogatás miért csak a Mészáros Lőrinc szállodáiban igénybe vett 
kedvezményre vonatkozik? 

Hirdettek-e közbeszerzést vagy pályázatot, amelynek során kiválasztották az államilag támogatott 
kedvezményt nyújtó szállodákat? 

Amennyiben ez legalább részben államilag biztosított kedvezmény volt az egészségügyben valóban 



áldozatos munkát végzők számára, miért tüntette föl azt a kormánypárti média Mészáros Lőrinc 
jótékonysági akciójaként? 

Budapest, 2021. július 2. 

Varju László 

Demokratikus Koalíció
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